
Referat af klimagruppemøde d. 5. november 2014 

5. november 2014 

Deltagere: Ulla, Annette, Ellen, Henriette, Søren, Karsten, Jesper, Mads 

 

Dagsorden: 

 

1) Siden sidst 

Annette orienterede om møde med Martin fra Hofor.  Martin har lavet en skitse over, hvor 

fordybningerne/grøfterne skal være. Vi kan tegne videre på skitsen. 

Det meste af det, der ligger under vejen, ligger i de lige numre. Det skal vi tænke over, når vi skal grave. 

2) Trafikrådgiver 

Søren anbefaler, at vi tager et møde med Via Trafik. Trafikrådgiveren skal hjælpe med at gøre vejen så 

sikker som mulig, når vejbane og gangareal bliver fælles. Konkrete forslag er eksempelvis at trække fortovet 

længere ned fra Øresundsvej og så lavede en lille port i form af to skilte i børnehøjde, der fortæller, at det 

er lege- og opholdsområde. Græssende får! Søren tager den første kontakt. Jesper følger op. 

3) Vi venter med valg af anlægsgartnere 

4) Gennemgang af træer 

De bliver gennemgået i løbet af november. 

5) Diverse udeståender 

Søren vil godt komme med et bud på, hvor vi skal søge rådgivning angående skrald, belysning, postkasser 

og alt andet løst - eksempelvis fibernet. Ditte har kontakter angående belysning. 

6) Hvem er med? 

Vi skal have afklaret, hvem der er med af dem, der ikke er med i øjeblikket. Det ligger hos Vejlauget.  

7) Ekstraordinær generalforsamling 

Det er muligt, at vi skal holde en ekstraordinær generalforsamling sidst i januar for at kunne gå videre med 

projektet. 


